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   Aca Dimitrić, predsednik Skupštine MZ Starčevo:
     - Poštovani Starčevci, evo nas na isteku 2015. godine. Nekome je, možda, sporo prošla ali
meni je baš proletela. Ša smo uradili, kao Skupština MZ, u ovoj godini? Na samom početku, 13.
januara, pustili smo u rad fekalnu kanalizaciju, dugo čekanu i sa velikim entuzijazmom građenu
te datu  na korišćenje Starčevcima. Retko ko od naseljenih mesta u Vojvodini može da se
pohvali time.    

Moram da napomenem da smo bili prilično sputani zbog drastično smanjenog budžeta
dobijenog od Grada, tako da nismo omogli da nastavimo dosadsašnjim tempom sa razvitkom
našeg Starčeva. Ali, trudili smo se. Asfaltirali smo nekoliko ulica a zahvaljujući Pokrajinskom
sekretarijatu za sport i omladinu dobili smo i tartan podlogu na košarkaškom terenu u dvorištu
škole kao i teretanu. U planu je i proširenje Trga neolita i natkrivanje pijace da bi se tu dobila
skladna i funkcionalna celina. 

   Kao lokalna zajednica, sa velikom željom i entuzujazmom uspeli smo da organizujemo
tradicionalni Eks ju rok festival, “Dane druženja“, Festival tamburaša, podelu novogodišnjih
paketića za decu i drugo. Nadam se da će sledeća godina biti još bolja od ove. Ispred članova
Skupštine i u svoje lično ime želim vam da ove božićne i novogodišnje praznike provedete sa
svojim najbližim u radosti i lepom raspoloženju.

     Jova Bajer, potpredsednik Skupštine MZ Starčevo:
   - Godina za nama kao svaka godina, nekad bolja, nekad lošija. Kao član Skupštine Mesne
zajednice, na kraju svake godine sumiram rezultate našeg rada. Radili smo i trudili se da
popravimo kvalitet života u našem mestu. Početak nove godine uvek nam donosi osećaj novog
boljeg početka. Ne preostaje mi ništa drugo sem da vam poželim lepšu, bolju i kvalitetniju
godinu, puno zdravlja i sreće i da novogodišnje i božićne praznike provedete sa vašim
najmilijima.

     Suzana Arsovska, član Skupštine MZ Starčevo: 
   - Dragi sugrađani, poštovani Starčevci, decembar je poslednji mesec u godini u kome se
svode računi, ispravljaju neke greške, opraštaju pogreške, ispraćaju stari dani, dočekuju novi
lepši, šalju i ispunjavaju želje, daju obećenja.. Shodno tome, kao član Skupštine MZ Starčevo
želim da nam oprostite ako nismo uspeli da realizujemo sve što ste očekivali od nas i ono što
smo mi planirali.. Radili smo i trudili se da popravimo kvalitet života u našem mestu. Borili smo
se da ispunimo vaša očekivanja za ovu godinu. Da smo imali podršku gradske vlasti koja nema
sluha da se bavi problematikom lokala, postigli bi mnogo više. Politika služi narodu i treba da
radi za opšte dobro tog naroda, da kontroliše tokove našeg novca i da rezultat. Na žalost,
gradska vlast nam je zavezala ruke preuzimanjem skoro svih nadležnosti koje smo imali i
prepolovila nam budžet, zbog čega je naš rad veoma težak. Trudićemo se i u novoj godini da
opravdamo vaše poverenje i dobijemo vašu podršku na predstojećim izborima za još bolje
Starčevo. Nadamo se da ćete nas podržati u daljem radu kako bi zajedno uspeli da naše lepo
Starčevo jednog dana dobije status opštine jer to zaslužuje. Naredna, 2016. godina, može da
bude teža za rad, može da bude lakša, ali mi vam obećavamo da ćemo raditi naporno kao i do
sada, uz vašu podršku i pomoć. Neke probleme smo uspešno rešili, neke ćemo rešavati i uz
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vašu pomoć, ali jedno je sigurno, treba da budemo složni i jedinstveni u donošenju odluka i
realizovanju istih, za dobrobit svih nas i našeg mesta.
   Dragi Starčevci, želim vam srećne novogodišnje i božićne praznike, mnogo zdravlja, veselja i
uspeha u životu! 

     Brankica Dragojerac, član Skupštine MZ Starčevo: 
   - Kao član Skupštine MZ Starčevo, želim svojim sugrađanima da u idućoj 2016. godini budu
živi i zdravi, želim im bolji standard života i više posla. Takođe, želim da se se u našem lepom
Starčevu rađa mnogo više dece, koja će se igrati na Trgu neolita i time krasiti naše mesto.
Srećna Nova 2016.godina!

     Anton Deninger, član Skupštine MZ Starčevo: 
   Poštovani građani, trudićemo se da sva dosadašnja dostignuća i projekte održimo, a u
budućnosti i proširimo,  naravno u skladu sa mogućnostima. I dalje ćemo raditi na ulepšavanju i
poboljšavanju kvaliteta života u našem Starčevu. Želim vam iskreno od sveg srca srećne
božićne i novogodišnje praznike, da budete prožeti s ljubavlju, srećom, a posebno zdravljem.
Živeli!

     Dalibor Adamov, član Skupštine MZ Starčevo i direktor Doma kulture:
   - Prethodna godina je bila uspešna za Starčevo. Moglo je i bolje, ali u ovim uslovima i sa ovim
sredstvima to je najbolje što je moglo biti učinjeno. S obzirom da nas čekaju izbori u 2016.
godini, nadam se da će i nakon njih Skupština Starčeva biti složna kao i do sada jer je to najbolji
način da idemo napred. 

   U 2015. godini, i pored manjih sredstava iz budžeta Grada, kao Dom kulture, uspeli smo da
zadržimo broj i nivo kulturnih dešavanja, proširimo knjižni fond za nekoliko stotina knjiga,
predstavimo se tamburaškom muzikom u drugim državama. Dom kulture je započeo projekat
uređenja Umetničke radionice za decu i nastavljeni su radovi na Izložbeno - muzejskom
prostoru. Nadamo se da ćemo u 2016. godini nastaviti sa projektima, započeti neke nove, a sve
to uz dobar kulturni program. Srećna Nova godina svim sugrađanima.

     Jovan Perovanović, član Skupštine MZ Starčevo:
   - Svim Starčevcima želim srećnu 2016. godinu. Nadam se da će nastaviti da doprinose
razvoju naše Mesne zajednice koja je jedna od ratkih svetlih tačaka u državi.

   Pored dobrog zdravlja, našim sugrađanima želim puno uspeha na svim poljima i da
zajedničkim snagama naše naseljeno mesto učinimo još boljim i lepšim mesto za život.

     Đoka Dimitrić, član Skupštine MZ Starčevo:
   Čestitam svima Novu 2016. godinu!
   Skupština Mesne zajednice Starčevo je u 2015. godini dobro radila, nadam se da će tako i
nastaviti.

     Đura Venjac, član Skupštine MZ Starčevo:
   - Svim građanima Starčeva želim srećne novogodišnje i božićne praznike i da ih provedu u
pozitivnoj atmosferi a našem Starčevu želim da nastavi da se razvija isto kao i do sada.
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     Žarko Mojsilović, član Skupštine MZ Starčevo:
   - Mojim Starčevcima puno zdravlja, ispunjenje svih želja, a mom dragom Starčevu da bude
uvek ispred svih, da ide samo korak napred i izgleda još lepše u 2016. godini.
   Srećna Nova godina! Hristos se rodi!

     Živa Đurišić, predsednik MO DS:
   - Prevashodno bih izrazio nezadovoljstvo centralizacijom i oduzimanjem prava mesnim
zajednicama na donošenju odluke, samostalni rad i angažovanje na rešavanju komunalnih
problema. Sa željom da se mesnim zajednicama omogući samostalni rad i da samim tim oživi
proces decentralizacije, srećne božićne i novogodišnje praznike i srdačan pozdrav svim
Starčevcima!

     Petar Ivošević, poverenik Socijalističke partije Srbije:
   - Završava se i ova 2015. godina u kojoj se dosta radilo, kako u Starčevu tako i u SPS-u. U
Starčevu je proradila dugo očekivana kanalizacija a vidi se i mnogo drugih pomaka, što je
rezultat rada Skupštine i Izvršnog odbora MZ. Što se SPS-a tiče, redovno su se održavali
sastanci Mesnog odbora i Mesne organizacije. Odrađeni su svi planirani i dobijeni zadaci u
skladu sa Statutom i dogovorom. Jedna od bitnijih aktivnosti je i aktivno učešće naše mesne
organizacije u izradi Platforme za Pančevo, u kojoj je naravno uključeno i Starčevo. U Starčevu
se vidi napredak, ali ima još dosta mogućnosti da se neke stvari dograde, poboljšaju i urede.

   U narednoj 2016. godini očekuju nas lokalni i pokrajinski izbori, a u mesnoj organizaciji trebaju
da se izvrše izbori za predsednika MO, čime bi se izašlo iz statusa povereništva. Pred nama je
dosta zadataka i obaveza u cilju još boljeg napretka našeg mesta i okoline, jer svi zajedno uvek
možemo postići bolje i više.

   Na kraju bi svim sugrađanima poželeo srećne božićne i novogodišnje praznike, sa mnogo
uspeha u zdravlju i radu.

     Mesni odbor “Jednistvene Srbije“:
   - Svim stanovnicima Starčeva “Jednistvena Srbija“   želi srećne predstojeće praznike!

     Vitomir Filipović, MO SNS:
   - Tokom 2015. kao i prethodnih godina MO SNS Starčevo je svoje aktivnosti usmeravao na
svom omasovljavanju i organizaciji rada kao i na maksimalnom učešću u aktivnostima vezanim
za rad i život ljudi u našem mestu, koliko smo to bili i mogli sa mesta opozicije vladajućim
strukturama u Starčevu. Svojim radom smo dokazali i dokazujemo da smo jedan od najaktivnijih
Mesnih odbora SNS u Opštini Pančevo a takođe i najaktivniji od svih političkih stranaka u
Starčevu. Organizovali smo tokom 2015. godine više tribina sa veoma korisnim sadržajima na
teme kao što su: očuvanje životne sredine i reciklaža otpadnih materijala, borba protiv
narkomanije, tribine iz teme zdravstva itd. Takođe smo organizovali više preventivnih
zdravstevnih pregleda kao i akcije dobrovoljnih davaoca krvi. Pomagali smo socijalno ugrožene
porodice podelom paketa socijalne pomoći. Snalazeći se da ne prekoračimo zakonske okvire
stranke koja nije na vlasti u Starčevu, uspeli smo da izdejstvujemo izgradnju poljskog puta od
Lenjinove ka Dunavu kao i rekonstrukciju - održavanje poljskog puta ka Bavništu. Sada već
tradicionalno organizujemo turnir u malom fudbalu (Ivanjdanski turnir) gde su učešće uzimali
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gotovo svi MO SNS iz Opštine Pančevo. Već treću godinu za redom organizujemo podelu
novogodišnjih paketića za decu nezaposlenih roditelja, skromno zbog ograničenih finansijskih
sredstava ali smo se trudili da svake godine povećavamo broj dece koje ćemo obradovati, tako
da za ovu godinu planiramo podelu oko 100 paketića. Pored aktivnosti koje već imamo i radimo
krajem 2015. godine započeli smo i pred izborne aktivnosti u vidu vrata-do-vrata  kampanje. Za
narednu 2016. godinu akcenat ćemo dati predizbornim aktivnostima, obzirom na realne
mogućnosti izbora na lokalnom, opštinskom i pokrajinskom nivou. Naravno da ćemo se
maksimalno truditi da sve svoje već postojeće aktivnosti poboljšamo gde god da je to moguće i
intenziviramo koliko god budemo imali mogućnosti za to. Osnovni cilj će nam i sledeće godine,
kao i uvek, biti poboljšanje života i životnog standarda građana Starčeva u meri u kojoj to
budemo mogli i imali mogućnosti, na šta će naravno uticati i predstojeći izbori i rezultati izbora
za koje budemo uspeli da se izborimo. Očekujemo da će nam građani Starčeva na izborima
2016. ukazati poverenje i omogućiti nam da mnogo aktivnije nego do sada radimo i pokažemo
sve svoje mogućnosti i spopobnosti u aktivnom učešću organizovanja života i rada u našem
Starčevu.

     Milan Bačujkov, direktor JKP-a “Starčevac“:
   - Za početak želim svim žiteljima naseljenog mesta Starčevo, srećnu i uspešnu 2016. godinu.
Pored redovnih aktivnosti, koje je s obzirom na sve poteškoće, JKP “Starčevac“ korektno
izvršavao, u tekućoj godini preduzeće je preuzelo posao na upravljanju i održavanju
kanalizacione mreže, čime je skoro zaokryžen proces komunalnog infrastukturnog opremanja.
Retka su naseljena mesta koja se mogu pohvaliti ovakvim oblikom komunalne uređenosti. Na
nama samima, u skladu sa pozicijom i individualnim mogućnostima, je da postojeće očuvamo i
koliko je moguće podignemo na viši nivo. A to se može kako činjenjem, tako i nečinjenjem, kao i
sugestijama. Mi smo tu, i spremni da novu 2016. godinu, zajedno sa vama učiinimo boljom i
lepšom. Srećna vam nova 2016. godina!

     Saša Tasić, direktor OŠ “Vuk St. Karadžić“:
   - Na kraju 2015. godine običaj je da se osvrnemo i sumiramo rezultate. Osnovna škola “Vuk
Stefanović Karadžić“ je ustanova koja ni na trenutak nije izgubila iz vida učenika i njegove
potrebe. U protekloj godini nastojali smo osigurati da đaci naše škole dobiju mogućnost
razvijanja svih dimenzija svoje ličnosti. Rukovodeći se tim stavom proteklu godinu obeležili smo
nizom sportskih aktivnosti u kojima su učestvovali đaci, njihovi nastavnici i roditelji. Od izuzetne
važnosti u realizovanju pomenutih aktivnosti je rekonstruisani košarkaški teren pokriven
tartanom, i terena na otvorenom koja se nalazi u dvorištu škole. Zbog brige o bezbednosti naših
đaka postavili smo i novu ogradu u školi.

  Obeležili smo Dečiju nedelju, pod sloganom: “Podrška porodici“ i Dan zdrave hrane. Naši
učenici pokazali su svoje talente za glumu, pevanje i igru publici koja ih je sa oduševljenjem
pratila u Domu kulture ovodom Dana škole. U organizaciji roditelja održana je i tribina na kojoj je
govorio Milan Popović, autor i voditelj serijala “Zadnja kuća Srbija“, gde se govorilo o izumiranju
manjih lokalnih zajednica i profesionalnoj orijentaciji učenika. Nastojali smo da kroz raznovrsne
aktivnosti kod đaka podstičemo njihov intelektualni, fizički, društveni, moralni i duhovni razvoj.

   Ovom prilikom zahvaljujemo se Pokrajinskom sekretarijatu za sport i omladinu, Mesnoj
zajednici, Domu kulture i svim roditeljima naših đaka, koji su nam bila velika podrška. Naša
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misija u narednoj godini biće i dalje obrazovanje, usmeravanje i osposobljavanje dece za život.
Sa ovim mislima privodimo 2015. godinu kraju, a za narednu godinu svima vama želim puno
snage, istrajnosti i dobrog zdravlja.

     Udruženje žena “Neolit“:
   - Srećne božićne i novogodišnje praznike svim Starčevcima želi udruženje žena “Neolit“.
Osnovali smo se ove godine sa željom da očuvamo našu tradiciju narodnih umotvorina, ručnih
radova, tkanja, veza, zlatoveza... Ako ste kreativni, željni rada i druženja - pridružite nam se!

     Branislav Braca Živković, umetnički rukovodilac Kulturno-umetničkog društva
“Neolit“:
   - U ovoj, sada već protekloj 2015. godini, možemo se pohvaliti sa dve premijere. Na prvom
mestu to je “Vranjanska svita“, inače vrlo zahtevna koreografija koja je izazvala prave ovacije na
junskom koncertu u Domu kulture, a posle maestralnog izvođenja i pozive na bis u
Ppančevačkom Centru za kulturu. Još jedna nova koreografija - “Mesec pređe preko vedro
nebo“ - igre iz okoline Beograda, koju nam je uradio prvak nacionalnog ansambla “Kolo“, Goran
Mitrović, premijerno je izvedena na novogodišnjem koncertu i biće nosilac našeg budućeg
programa. Radili smo mnogo na tome da sa najmlaima promenimo koncept rada na probama i
mislim da uspevamo u tome, jer nam se priključilo puno novih igrača u mlađim kategorijama.
Inače, cela godina je protekla u radnoj atmosferi i mogu sa ponosom da kažem da moji igrači
polako sazrevaju u prvoklasne majstore igre, a vremenom ćemo sigurno biti i daleko bolji. Jer,
naša publika to zaslužuje, a mi se najviše radujemo kad od njih dobijemo ono za šta svaki igrač
živi, a to su njihovi aplauzi. Veliku zahvalnost dugujemo Pokrajinsom sekreterijatu za kulturu,
obezbedivši nam sredstva za novu koreografiju i nove kostime. U novoj godini se spremamo za
takmičenje folklornih ansambala koje nas očekuje, s obzirom da smo postavili visoke standarde,
sad nema nazad, idemo u osvajanje novih priznanja i nagrada. Očekujemo pozive na festivale u
Sloveniji, Francuskoj i Poljskoj. Svim Starčevcima KUD “Neolit“ želi sve najbolje u novoj godini,
a dragoj publici da uživa u našoj igri i pesmi. Mi ćemo i dalje biti dostojni čuvari naše tradicije, te
stoga pozivamo sve mlade ljude koji žele da igraju, sviraju, druže se i putuju s nama, da nam se
priključe, jer mi negujemo one prave vrednosti kojih je danas, na žalost, sve manje. Srećan
Božić, srećna Nova godina, Hristos se rodi!

     Paja Orešković, predsdenik Društva pčelara “Starčevo“:
   - Za naše društvo pčelara 2015. godina je bila berićetna u svakom pogledu. Broj članova
drušva je dostigao cifru od 60 punopravnih članova a aktivnosti društva odvijale su se već po
ustaljenom redu. Počev od polovine novembra 2014. godine, pa do marta meseca 2015.
godine, održavali su se sastanci svake srede u mesecu, radi sticanja znanja u radu sa pčelama.
Te aktivnosti su utihnule u periodu april-novembar, pošto su tada pčelari na svojim pčelinjacima.
Kraj sezone završavamo 30. jula na dan slave, izložbom pod nazivom “Druženje južnobanatskih
pčelara“, gde, pored predavanja za pčelare izlažemo i pčelinje poizvode i opremu za pčelarstvo.

   Što se tiče medobranja, 2015. godina bila je relativno dobra, i onaj pčelar koji je malo više
poveo računa u radu sa pčelama, imao je dobar unos meda. Jedan broj članova našeg društva
dobio je od Saveza pčelarskih organizacija Srbije i Vojvodine za svoj rad u oblasti pčelarstva
adekvatna priznanja a i samo Društvo je dobilo prestižno prizanje od Saveza pčelarskih
organizacija Srbije - diplomu “Jovan Živanović“.
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  Poručio bih pčelarima, kako starim, tako i mladim i budućim pčelarima, da i u 2016. godini ne
zaborave da mi, pčelari, zajedno sa našim pčelama, proizvodimo ljudsku hranu, koju i deca
rado jedu, i da ta hrana mora biti vrhunskog kvaliteta. A kako to postići? Dođite i učlanite se u
Društvo pčelara “Starčevo“, to vam je najlakši put za sticanje znanja iz oblasti pčelarstva.   I na
kraju, svim građanima, želim srećnu Novu 2016. godinu i puno uspeha u radu. I našim pčelama
želim srećnu i berićetnu 
Novu godinu, uz jednu poruku profesora Jovana Živanovića:
  “Hvala ti Bože,
  što si me milošću svojom
  upoznao sa neumornom pčelom,
  koja mi je osladila rad,
  a time i slabo moje telo ojačala,
  koja mi je pokazala da je samo
  u radu život“.

     Miša Sokolović, član Skupštine MZ Starčevo i predsednik Šahovskog kluba “Borac“: 
   - Naš šahovski klub se ove godine borio u Južnobanatskoj ligi u kojoj je postigao zavidan
rezultat. Na kraju godine smo od trinaest ekipa zauzeli četvrto mesto. Zahvaljujući Zoranu
Terziću, jednom od naših najboljih šahista, dobili smo na korišćenje prelepe nove prostorije u
kojima se sastajemo i igramo kad god imamo vrermena. Tu se i održavaju naša takmičenja koja
su uglavnom nedeljom prepodne. Nadam se da ćemo iduće godine malo popraviti naš plasman
i popeti se jednu stepenicu više što bi bilo dobro ali naravno sve zavisi od nas. Sredstava je
uglavnom nedovoljna pa se snalazimo na razne načine kako bi ispunili obaveze na
takmičenjima. 

   Želim svim građanima Starčeva srećne novogodišnje i božićne praznike.

     Uprava FK-a “Borac“:
   - Godina na izmaku neće ostati u lepom sećanju ljubiteljima fudbala i navijačima “Borca“,
pošto su, posle šest godina igranja u Vojvođanskoj fudbalskoj ligi - Banatska, ispali u niži rang
takmičenja. Svetla tačka je to što je tokom leta 2015. godine izabrana nova, agilna uprava, koja
će pokušati da u narednom periodu “Borac“ vrati na stare staze.

   U nadi da ćemo, uz pomoć ljubitelja fudbala i vernih navijača,  uspeti u svojim namerama,
svim ljubiteljima fudbala i stanovnicima Starčeva, želimo srećnu i uspešnu Novu 2016. godinu!

     Miodrag Milinković, Ragbi klub “Borac - veterani“:
   - Kao i svake godine tako je i ove godine Ragbi kluba “Borac - veterani“ organizovao
tradicionalni turnir ragbi 15 povodom manifestaije “Dani druženja“. Sve ekipe koje smo pozvali
na ovaj naš turnir su se odazvale i uveličale nam organizaciju i održavanje turnira. Ovim putem
im se  zahvaljujem i nadam se da ćemo i u buduće sarađivati na ovim i ovakvim turnirima. Da
napomenem da je ragbi klub učestvovao na memorijalnom turniru “Goran Živanović Živi“ koji
svake godine u njegovu čast organizuje RK “Balkanski komarac 35+“ na terenu “Inge“ Zvezdara
gde je naša ekipa zauzela drugo mesto.

   Poželeo bih svim našim Starčevcima i žiteljima Srbije srećan Božić i novogodišnje praznike
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koji slave po gregorijanskom i julijanskom kalendaru. Zdravi, srećni i veseli bili!

     Predrag Stanković, starešina Odreda izviđača “Nadel“:
   - Izviđači su imali jednu od najboljih godina od reaktiviranja svog rada 2002. godine.
Najzaslužniji za to je Štab odreda na čelu sa načelnikom Markom Ivoševićem. On je okupio tim
koji je u toku ove godine bio na vrhuncu. Prošlogodišnja titula najboljeg volontera južnog Banata
je iz ruku načelnika Marka prešla Jeleni Košarić iz našeg odreda. Imali smo tu sreću da je Grad
Pančevo prepoznao naš rad tako što smo dobili sredstva na osnovu konkursa. Pored gradskih
konkursa uspeli smo da dobijemo sredstva i iz Pokrajine i Republike što potvrđuje kvalitet našeg
rada. Mi smo ta sredstva izuzetno dobro iskoristili u korist naših članova koji su ove godine imali
stotinak različitih aktivnosti mimo redovnih sastanaka koji se održavaju u našim prostorijama.
Jedna od najvećih aktivnosti koju smo realizovali ove godine je taborovanje održano u
Deliblatkoj peščari na kome je učešće uzelo bezmalo četrdesetak izviđača, uglavnom
osnovnoškolskog uzrasta. U sred šume, bez struje i vode, avantura je bila neverovatna. Ove
godine smo uspostavili međunarodnu saradnju sa odredom izviđača iz Atine i očekujemo da se
iduće godine uspostavi i saradnja sa izviđačima iz Slovenije i Jermenije. Od strane Saveza
izviđača Srbije smo potpuno zasluženo dobili najveće priznanje: “Odred orlova 2015“. Pored
edukacije dece što je naš prevashodni zadatak mi smo se pokazali kao veoma korisni članovi
društva pa smo nakon prošlogodišnjeg uređenja unutrašnjosti Doma kulture u kojima boravimo
ove godine uredili i spoljnu fasadu koja je bila u katastrofalnom stanju. Taj naš gest je dobio
veliku podršku u javnosti. Svim građanima Starčeva želim srećne predstojeće praznike.

     Sava Đurišić, Udruženje “Crno jagnje“:
   - Udruženje građana Crno jagnje tokom ove godine organizovalo je takmičenje u kuvanju
ovčijeg gulaša, pokošen je pašnjak dva puta, kupljena je rotaciona kosačica, 100 vinogradskih
stubova i tri kubika građe za pripremu za tor za ovce. Neolitsko naselje pokošeno je dva puta. U
2016. godini planiramo izgradnju tora i pumpe za vodu. 
   Svim građanima želimo srećne božićne i novogodišnje praznike.

     Ilija Mirković, Udruženje odgajivača sitnih životinja “Feniks“:
   - Naše udruženje je u 2015. godini kao i prethodnih godina bilo aktivno na polju svojih
delatnosti. u tekućoj godini zuabeležena je poseta i učešće na značajnom broju izložbi, i to: na
prolećnoj međunoarodnoj izložbi koju organizuje udruženje “LJubimac“ iz Požarevca, zatim
učešće na 86. međunarodnoj izložbi i berzi ptica i sitnih životinja u organizaciji Udruženja
odgajivača sitnih životinja “Pančevo“ a zatim je usledilo učešće na izložbama u Alibunaru,
Dobrici, Zrenjaninu... Udruženje “Feniks“ je ovogodišnji Sajam sitnih životinja koji je trebalo da
se tradicionalno održi na Trgu neolita u Starčevu, prebacilo za prolećnu sezonu zbog
preklapanja sa datumom održavanja izložbe u Pančevu. Članovi udruženja su u toku ove
sezone osvojili i znatan broj pehara i diploma, a naročito u izlaganju ukrasne živine. Plan je da
se do kraja godine obiđe i izložba u Novom Sadu u organizaciji Kluba odgajivača rasne živine
“Novi Sad“ u krugu Sajma, čime bi se sezona izlaganja i poseta izložbama za ovu godinu
završila. Udruženje je zadovoljno svojim  aktivnostima u tekućoj godini i izradom planovima
spremno čeka narednu sezonu. Svim svojim članovima i građanima Starčeva, poželim srećne
nastupajuće praznike.

     Marko Ivošević, predsednik udruženja “Pagus“:
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   - Udruženje “Pagus“ je za nepunih godinu dana od osnivanja ostvarilo vrlo zapažene rezultate
koji idu u prilog promociji lokalnog kulturnog nasleđa i razvoja turizma. Udruženje broji
nekolicinu stručnjaka čije je primarni cilj  za ovu i narednu godinu razvoj kulturnih staza kroz
naseljena mesta Grada Pančeva, koje postojeće prirodno i kulturno nasleđe stavlja u korist
građana. Na tom polju ostvarena je saradnja sa institucijama poput Turističke organizacije
Pančeva, Sekretarijatom za ruralni razvoj Gradske uprave, Šumarskim fakultetom u Beogradu,
Zavoda za zaštitu spomenika kulture u Pančevu kao i drugim udruženjima građana,
domaćinstvima i privatnicima koji su zainteresovani za razvoj ove ideje. Takođe, kao udruženje,
učestvovali smo u izradi koncepta postavki i organizacije prostorija u budućem starčevačkom
muzeju, koji se planira u zgradi starog zabavišta i pomogli smo izvođenje radova i osmišljavanje
ideje za uređenje platoa Doma kulture prema parku, čiji su nosioci projekta bili izviđači. U toku
naredne godine planira se konkretizacija pojedinih dogovora i nadamo se dovođenje prvih
organizovnih grupa turista.

   U 2016. svim Starčevcima želim srećne predstojeće praznike uz kvalitetno druženje i odmor,
kao i da im naredna godina bude uspešna ka ostvarenju ciljeva.

     Zoran Maletić, protojerej Srpske pravoslavne crkve:
   - Do početka prošlog veka pravoslavni Starčevci su sve obrede obavljali u manastiru
Vojlovica, pošto je Starčevo bila manastirska parohija. Put za osamostaljenje parohije je išao
preko osnivanja starčevačkog Pravoslavnog groblja 1905. godine, a 1907. osnivanjem SPCO
Starčevo, stekli su se uslovi za gradnju parohijskog hrama koji je izgrađen za tri godine. Krajem
devedesetih godina počela je detaljna adaptacija hrama i parohijskog doma. Po završetku
građevinskih radova oslikano je 400 kvadratnih metara unutrašnjosti hrama. Ove godine pored
redovnih aktivnosti starešina hrama radi na pripremanju dokumentacije za restituciju da se vrati
i preostalih 17 hektara poljoprivrednog zemljišta. Početkom avgusta u hramu i palionici
postavljen je videonadzor. U toku septembra nastavljeno je sa oslikavanjem našeg hrama.
Oslikava se prostor na horu-galeriji i prostor ispod zvonika ulaz u hram. Ostalo je 120 kvadrata
da se freskopiše, a to će završiti profesor Lazović koji je i do sada ulepšavao naš sveti hram. Za
naredne godine planovi su veliki ali radićemo koliko bude sredstava s tim šte ćemo praviti
prioritet radovima.

   Sveštenici sa crkvenim odborom svim parohijanima čestitaju božićne praznike uz radosni
pozdrav - Mir Božiji Hristos se rodi - vaistinu se rodi! Svim Starčevcima želimo srećnu i Bogom
blagoslovenu nastupajuću Novu godinu.

     Crkveni odbor crkve Sv. Maurica:
   - Svim vernicima koji slave po Julijanskom i Gregorijanskom kalendaru, čestitamo
nastupajuće božićne i novogodišnje praznike, sa željom da sledeća godina bude ispunjena
uspesima i srećom u porodici!

     Dobrovoljno vatrogasno društvo “Starčevo“:
   - Svim građanima Starčeva želimo srećne novogodišnje i božićne praznike i svaku sreću i
uspeh u daljem radu u 2016. godini.
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